
Jeg er gået fra røg til damp. Jeg er holdt med at hoste. Jeg jeg bliver ikke forpustet når jeg går på 

trapper. Ja og så har jeg jo Heller ikke en dårlig metal smag mere. Jeg undre mig over at 

befolkningen har et frit valg til at drikke sig til skrumpelever og andre sygdomme og kan ryge sig til 

lunge kræft og div andre lunge sygdomme og koste det offentlige en formue i behandling. Leve 

usundt med fedme og se at diabetes ses helt ned i børnealder. Hvorfor skal et så godt alternativ som 

damp så gøres ulovlig er det noget staten tjener for lidt på. Jeg undre mig over at det ikke er forbudt 

at ryge og drikke og spise usundt. Det er da bevidst hvor skadeligt det er!!! 

Men hvis nu forhandlerne betaler en formue pr. Produkt som vil blive forbrugerne er det så skat og 

afgift. Igen ligge problemet reelt i at staten tjener for lidt. Hvorfor ikke heller sikre at det er 

godkendte væsker og godkendte forhandler der ved hvad det er de sælger.  
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